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Írásbeli kérdé s

Szili Katalin
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hatalommal való visszaélés, vagy a pompa és a luxus a Honvédelmi Minisztérium minden
vezetőjének jár?” címmel a Házszabály 91 .§ (1) és (2) bekezdése alapján kérdést kíváno k
benyújtani Szekeres Imre honvédelmi miniszternek .

Kérdésemre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Juhász Ferenc, korábbi honvédelmi miniszter, jelenlegi MSZP-elnökhelyettes villájáva l
kapcsolatban több kérdést is felvetett az egyik napilap mai száma . A leírtak bizony hatalommal
való visszaélésre utalnak.

A lap szerint több mint 140 millió forintot ér ő budai luxusvillát 2003-ban újították fel . Bár Juhász
Ferenc korábban azt nyilatkozta, hogy a munkálatokra csupán egy beázás miatt volt szükség, az
építésvezető sajtóban megjelent beszámolója alapján láthatjuk, hogy az épületet kívül-belü l
felújították. Ennél azonban érdekesebb az, hogy ki vállalta a kivitelezést . A munkákkal azt a
Tom-Bau Zrt.-t bízták meg, amely jelentős bevételekre tehetett szert különféle állami megbízások
révén a Honvédelmi Minisztériumtól . Egykori lakatanyák, honvédelmi ingatlanok üzemeltetése ,
felújítási, építési munkálatai szerepeltek a megbízások között . A napilap információi szerint a
honvédségi megbízásokat kapó cég közvetlenül a lakásfelújítás előtt nehéz anyagi helyzetbe
került, a munkálatok befejezése után azonban újra százmilliós megbízásokat kapott a honvédelm i
tárcától .

Nem tudjuk azonban, hogy Juhász Ferenc fizetett-e a cégnek a saját villájának átépítéséért ,
ugyanakkor az MSZP-elnökhelyettes válaszából kiderült, hogy a honvédelmi tárca valamenny i
vezetőjének lakását a Toma-Bau Zrt. újította fel .



Tisztelt Miniszter Úr !

Ön nem tartja-e összeférhetetlennek, vagy hatalommal való visszaélésnek azt, hogy egy olya n
cég újított fel egy miniszteri magánházat, amely jelentős megbízásokban részesült a miniszter
által vezetett tárcától?

Igaz-e az az állítás, amely szerint a Honvédelmi Minisztérium valamennyi vezet őjének szolgálati
és magánlakásait a Toma-Bau Zrt . újította fel? Mely minisztériumi vezetők tartoznak ebbe a
körbe?

Fordítottak-e közpénzt ezen munkálatok finanszírozására? Ha igen, mennyibe kerültek ezek a
munkálatok?

Budapest, 2008 . május 30 .
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